
la majoria li permetia, I'encert de conduir la 
gestió municipal per un carni nítid, 
transparent; l'ha destorbat molt el voler 
aproximar-se als I.Torreta amb unes 
intencions que encara jo no conec, però 
sospito no son les de l'èxit en la gestió 
municipal i això creo que ha estât la causa 
de la seva definitiva desaparició de i'equip 
de govern, cosa desitjada si no renunciava 
com ha demostrat darrerament a la distorsió 
que li feia constantment I.Torreta en la 
persona del seu cap de Mista, regidor 
d'hisenda, el Sr.Nieto. Quant ai nou alcalde 
creo que si es fa present a la Roca, cosa 
que desitjo i espero, i a la problemàtica del 
municipi, suposo que podrá desplegar una 
acciò positiva, ja que els principis que po-

den sorgir d'una idea d'esquerres agrupada 
amb altres que també apliquem principis de 
minora de la societat des del mare de 
l'esquerra progressista pot ser positiva i 
esperançadora. 

Creu que cada vegada més la Torreta té 
un pas especific més important a 
l'Ajuntament? 

Jo diria que la Torreta té un pes 
especific a l'Ajuntament sempre que hi hagi 
uns grups d'inversors que fomenten el vot 
manipulai. La Torreta si deixem que actui 
com a Iliure pot pronunciar-se en les 
diferente posicions de la pluralitat que forma 
la democràcia, però hi ha una pretendo i és 
que se sap que hi ha aspiracions poc legi-

times, poc transparents per part de grups 
inversore com ho demostra el fet que s'hagi 
destinât tantissimes quantitats, elevades 
quantitats i uns esforços que no son lògics 
en una candidatura independent i si l'èxit 
d'aquesta candidatura fos en base a un 
esforç popular estaria dins d'uns elogis, 
però estic convençut que està dins d'una 
manipulació dirigida per interessos i per 
tant manipuiada. És un problema molt greu 
que tenim al nostre municipi. Vist des 
d 'aquesta perspect iva, el fenomen 
sociologie de la Torreta dominât o manipuiat 
per grups d ' inversors, grups amb 
aspiracions materials que no son les de 
servei al municipi, servei a la ciutadania. 

ERC - LIuc Pelàez 
Valoració dels Resultats. 

Creiem que el résultat ha estât 
positiu, el nostre equip no havia fet 
previsions, no obstant d'aquí a quatre anys 
tornarem a intentar-ho. Respecte als 
résultats generals, creiem que ha estât bo 
el canvi que s'ha produit. 

Valoració de la campanya electoral. 
Ha estât una campanya correcte. 

creuen que es Quines coalicions 
formaran? 

El més lògic seria que s'aliessin 
els partits d'esquerra, PSC i IC jun-
tament amb Grup Independent La Roca 
(GIR). 

Qué n'opina del canvi d'alcalde? 
Com he dit,ja era hora que hi haguès 

un canvi a l'Ajuntament de La Roca. 

Creu que La Torreta té cada vegada més 
pes especific, dins de l'Ajuntament de 
La Roca? 

Es evident que és aixi. Els résultats 
ho demostren. 

Anècdotes de la campanya. 
Només destacaría l'ambiant carregat 

que ha envoltat tota la campanya. 

PP - Xavier Raymi 
Valoració dels Résultats. 

Ha estât bé per tothom. Per La Roca 
és bo un canvi. 

Valoració de la campanya electoraL 
Han estât bones les reunions que 

s'iian fet i la informació que s'ha donat a la 
gent, no obstant no s'han respectât els 
espais destinats a la propaganda electoral, 
jaque hi ha hagut algún grup que ha posât 
cartells en ilocs no destinats a aquesta 

finalitat. 

Quines coal.lisions creu que es poden 
formar? 

Això ja es veurà. Dependrà de 
l'entesa entre els diferents grups. 

Qué n'opina del canvi d'alcalde? 
Cree que és l'únic home que podia 

fer un canvi. La Roca ha votat bé, en Romà 
Planas es mereixia aquesta oportunitat. 

Creu que La Torreta te cada vegada més 
pes especific a l'Ajuntament? 

Cree que si, de totes maneres es 
vergonyós que hi hagi hagut a La Roca 
tants vots d'un Grup Independent de La 
Torreta. 

Anècdotes durant la campanya. 
No hi ha hagut cap anécdota en 

concret i ha estât tot correcte. 
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